

敌草快MSDS报告办理 壬基酚聚氧乙烯醚MSDS报告办理

产品名称	敌草快MSDS报告办理 壬基酚聚氧乙烯醚MSDS报告办理
公司名称	广东省广分质检检测有限公司
价格	.00/个
规格参数	
公司地址	广州市番禺区南村镇新基村新基大道1号金科工业园2栋1层101检测中心
联系电话	020-66624679 13719148859

产品详情

敌草快MSDS报告办理 壬基酚聚氧乙烯醚MSDS报告办理

2016年1月14号，欧盟在其官方公报上发布了(EU)2016/26号法规，修订了(EC) No 1907/2006欧洲议会和理事会关于化学品的注册、评估、授权和限制法规（REACH法规）附件十七中关于壬基酚聚氧乙烯醚的条款。

具体修订内容如下：

REACH法规附件十七中，新增了46a条款：

On 14 January, Official Journal of The European Union published COMMISSION REGULATION (EU) 2016/26 amending Annex XVII to Regulation (EC) No 1907/2006 of the European Parliament and of the Council concerning the Registration, Evaluation, Authorisation and Restriction of Chemicals (REACH) as regards nonylphenoethoxylates. This Regulation shall enter into force on the twentieth day following that of its publication in the Official Journal of the European Union.

Details of amendment as below:

In Annex XVII to Regulation (EC) No 1907/2006, the following new entry 46a is added: